
Rada Miejska w Serocku 
Radni - SESJA 

Protokół nr 7/2023 

LXVIII Sesja w dniu 31 maja 2023r.  

Obrady rozpoczęto 31 maja 2023r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 18:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Artur Borkowski – Burmistrz Miasta i Gminy Serock  

2. Marek Bąbolski - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock  

3. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock  

4. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy Serock  

5. Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Przedstawiciele 

Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński otworzył posiedzenie LXVII Sesję Rady 

Miejskiej w Serocku, powitał wszystkich zgromadzonych oraz stwierdził, że w posiedzeniu 

bierze udział 15 Radnych, co stanowi kworum przy którym Rada może podejmować 

prawomocne decyzje. 

 

 

 

 



 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński przedstawił porządek obrad. Radny 

Sławomir Osiwała  wystąpił z wnioskiem o wycofanie z porządku obrad punktu: 43 - 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej w zakresie analizy kosztów zużycia energii elektrycznej na terenie gminy  

w 2022r.” 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zdjecie pkt 43.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, 

Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

PRZECIW (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Krzysztof Pielach 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Biliński 

 

Po przegłosowaniu porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 



7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie partnerskiej współpracy 

przy realizacji projektu „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 

społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania dodatków za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Serock. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 110/7 położonej w obrębie 

Jadwisin gm. Serock. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 85/17 z obrębu Szadki gm. 

Serock. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

dla Gminy Nieporęt w 2023 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2023 -2042. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2023 roku. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bolesławowo. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Borowa Góra. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Cupel. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dębe. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dębinki. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dosin. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Gąsiorowo. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Guty. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Izbica. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jachranka. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jadwisin. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Kania Nowa. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Kania Polska. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Karolino. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Ludwinowo 

Dębskie. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Ludwinowo 

Zegrzyńskie. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Łacha. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Marynino. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nowa Wieś. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Skubianka. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Stanisławowo. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Stasi Las. 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Święcienica. 

37. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wierzbica. 

38. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wola Kiełpińska  

i Szadki. 

39. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wola Smolana. 

40. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zabłocie. 

41. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zalesie Borowe. 



42. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

pomocniczej – Osiedla Zegrze oraz jej organizacji i zakresu działania. 

43. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli problemowej w zakresie analizy kosztów zużycia energii elektrycznej na terenie 

gminy w 2022r. 

44. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli problemowej w zakresie prowadzenia na terenie gminy Serock numeracji 

porządkowej nieruchomości. 

45. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Serock. 

46. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

47. Sprawy różne. 

48. Zamknięcie sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między 

sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował o pismach, które wpłynęły na jego ręce 

w okresie między sesjami, a także przedstawił zestawienie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej 

w Serocku. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariusz Rosiński 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił działania Urzędu oraz 

jednostek organizacyjnych w okresie między sesjami, które stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Mariusz Rosiński 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Krzysztof Bońkowski dopytał odnośnie zapisów na akcję „Zdrowe życie”. Poprosił  

o krótką informację na temat wschodniej obwodnicy Warszawy S50, czy dalej się coś toczy po 

za tym studium korytarzowym, które było zakładane. Zapytał również o kolej w Serocku, 

Serock – Przasnysz, jak dalej w czasie te działania są planowane. Odnośnie hulajnóg, czy jest 

wyznaczony koordynator lokalny. Czy szkoły skorzystały z dofinansowania przedsięwzięcia 

Ministra Edukacji Narodowej „Poznaj Polskę”.  

 

Radny Marek Biliński zadał pytanie odnośnie korowodu podczas Wojciechowego 

Świętowania, ponieważ jak co roku jako Skubianka biorą udział motocykliści, którzy dołączają 

z terenu gminy i jak co roku przejeżdżają przed Ratuszem a w tym roku motocyklistów nie 

wpuszczono musieli przejechać za Ratuszem. Atmosfera zrobiła się później nie ciekawa, cała 



odpowiedzialność spadła na Radnego Marka Bilińskiego. Radny Marek Biliński poprosił  

o ustosunkowanie się do pytania – dlaczego tak się stało. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Bońkowski 

- Marek Biliński 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie partnerskiej 

współpracy przy realizacji projektu „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla 

aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Administracyjno – Gospodarczego Beata 

Wilkowska. związku z koniecznością wprowadzenia zmian w umowie w sprawie partnerskiej 

współpracy, ze względu na przesunięcie terminu prac przy realizacji projektu „Regionalne 

partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie 

e-administracji i geoinformacji” (Projekt ASI) oraz aktualizacją wkładów własnych Partnerów 

biorących udział w ww. projekcie, Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego  

w Warszawie przekazał aneks do umowy zmieniający kwotę wkładu własnego Miasta i Gminy 

Serock. W związku z powyższym niezbędne jest wprowadzenie zmian w uchwale. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Beata Wilkowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie partnerskiej współpracy przy 

realizacji projektu „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 

społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 699/LXVIII/2023 
 

 

 

 



 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania dodatków 

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Serock. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion.  

Na podstawie art. 30 ust. 6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. - Karta Nauczyciela  

(Dz.U. z 2021r. poz. 1762 z późn. zm.) organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu 

terytorialnego, uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, określa dla nauczycieli 

poszczególnych stopni awansu zawodowego, w drodze regulaminu, składniki wynagrodzenia 

nie określone w innych przepisach, w taki sposób, aby średnie wynagrodzenia nauczycieli na 

obszarze działania danej j.s.t. odpowiadały, co najmniej średnim wynagrodzeniom określonym 

w art. 30 ust. 3 ww. ustawy. Mając na uwadze podwyższenie kwoty bazowej dla nauczycieli  

w ustawie budżetowej na 2023r., dostrzegając istotną rolę dodatku motywacyjnego  

i funkcyjnego w oddziaływaniu na jakościowy wymiar pracy nauczyciela, a także wspierając 

inicjatywy i zaangażowanie nauczycieli - proponujemy podwyższenie funduszu 

przeznaczonego na dodatki motywacyjne, określonego kwotowo na etat. Proponujemy też 

zwiększenie wysokości dodatków funkcyjnych związanych z powierzeniem stanowiska 

dyrektora / wicedyrektora oraz innych stanowisk kierowniczych przewidzianych w statucie 

szkoły, a także sprawowanie funkcji wychowawcy klasy oraz nauczyciela opiekującego się 

oddziałem przedszkolnym. Projekt uchwały zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy - Karta 

Nauczyciela został uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Alicja Melion 

- Krzysztof Bońkowski 

- Alicja Melion 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania dodatków za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Serock. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 



Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 700/LXVIII/2023 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 110/7 położonej w obrębie 

Jadwisin gm. Serock. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Jakub Szymański. Działka nr 110/7 o powierzchni 0,0357 ha  

z obrębu Jadwisin, gm. Serock stanowi własność Skarbu Państwa. Decyzją Starosty 

Legionowskiego nr 48/2021 z dnia 06.04.2021 r. w stosunku do przedmiotowej nieruchomości 

zostało wygaszone prawo trwałego zarządu przysługujące Ministerstwu Obrony Narodowej.  

W sprawie został złożony wniosek do Starosty Legionowskiego o nieodpłatne przekazanie 

przedmiotowej nieruchomości na własność Miasta i Gminy Serock z przeznaczeniem na 

utworzenie ogólnodostępnego terenu o funkcji edukacyjno-informacyjnej wokół rosnącego na 

przedmiotowej nieruchomości dębu szypułkowego, który z uwagi na cenne wartości 

przyrodnicze, krajobrazowe i dydaktyczne został ustanowiony pomnikiem przyrody na 

podstawie Uchwały nr 319/XXX/2017 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 21.02.2017r. Do 

wniosku o przekazanie gruntu z zasobu Skarbu Państwa należy dołączyć uchwałę Rady 

Miejskiej wyrażającą wolę nabycia gruntu na własność gminy z aktualnym numerem działki. 

Przejęcie do zasobu komunalnego działki nr 110/7 umożliwi zagospodarowanie terenu wokół 

drzewa w sposób umożliwiający jego odpowiednie wyeksponowanie i udostępnienie 

społeczności gminnej oraz turystom. Nabycie w/w działki na majątek gminy Serock znajduje 

uzasadnienie, gdyż realizacja przewidzianych na przedmiotowej działce zamierzeń mieści się 

w katalogu celów publicznych w rozumieniu art. 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami 

 i należy do zadań własnych gminy zgodnie z art.7 ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie  

z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym rada gminy podejmuje uchwały  

w sprawach majątkowych gminy przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących 

m.in. nabycia i obciążania nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Jakub Szymański 

- Marek Biliński 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 110/7 położonej w obrębie 

Jadwisin gm. Serock.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 



Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 701/LXVIII/2023 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 85/17 z obrębu Szadki 

gm. Serock. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Jakub Szymański. Biorąc po uwagę dynamiczny wzrost liczby 

mieszkańców gminy, zwiększającą się liczbę dzieci w wieku szkolnym i przedszkolnym, 

powiązane ze stale rozwijającym się budownictwem mieszkaniowym, podjęto inicjatywę  

w kierunku pozyskania gruntu niezbędnego dla potrzeb rozbudowy Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej stanowiącego działkę nr 85/17 z obrębu Szadki  

o powierzchni 0,7638 ha. W wyniku negocjacji z właścicielem działki ustalono cenę gruntu 

 w wysokości 143,00 zł za 1 m 2, tj. kwotę 1.092.234 zł, co odpowiada jej realnej wartości. 

Mając na uwadze rosnące potrzeby w zakresie rozwoju infrastruktury oświatowej, pozyskanie 

gruntu położonego w bezpośrednim sąsiedztwie terenu szkolnego umożliwi w przyszłości 

podjęcie działań inwestycyjnych w tym kierunku. Działka zapewni niezbędną rezerwę terenu 

dla wykonania niezależnego od drogi krajowej nr 62 dojazdu do szkoły, a także przyszłej 

rozbudowy budynku szkoły podstawowej. Zakup działki przyczyni się zatem do poprawy 

bezpieczeństwa uczniów na terenie oświatowym. Nabycie do zasobu komunalnego działki 

 nr 85/17 znajduje uzasadnienie, ponieważ realizacja w/w zadania mieści się w katalogu celów 

publicznych w rozumieniu art.6 pkt 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami i należy do zadań 

własnych gminy zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 8 ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie 

 z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym rada gminy podejmuje uchwały  

w sprawach majątkowych gminy przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących 

m.in. nabycia nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Jakub Szymański 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 85/17 z obrębu Szadki gm. Serock.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 



Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 702/LXVIII/2023 
 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji dla Gminy Nieporęt w 2023 roku. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski. Pomoc 

finansowa udzielona Gminie Nieporęt, dotyczy dofinansowania kosztów organizacji transportu 

publicznego tj. na współfinansowanie kosztów połączenia kolejowego nowej linii SKM S-4, 

której końcowa stacja będzie zlokalizowana w miejscowości Zegrze Południowe, w wysokości 

176 085,00 zł (słownie złotych: sto siedemdziesiąt sześć tysięcy osiemdziesiąt pięć złotych 

00/100). Z połączenia kolejowego nowej linii SKM S-4 będą korzystali także mieszkańcy 

Gminy Serock, dojeżdżający do pracy czy szkoły. Koszt partycypacji gminy Serock w kosztach 

przedsięwzięcia wynosi 50% jego szacowanych kosztów. Szczegółowe warunki udzielenia 

pomocy finansowej oraz przeznaczenie i zasady rozliczenia środków określone zostaną  

w umowie pomiędzy Gminą Nieporęt a Miastem i Gminą Serock, do zawarcia której upoważnia 

się Burmistrza Miasta. Zgodnie z art. 220 ustawy o finansach publicznych z budżetu gminy 

może zostać udzielona pomoc finansowa innej jednostce samorządu terytorialnego w formie 

dotacji celowej lub pomocy rzeczowej. Decyzję o udzieleniu pomocy innej jednostce 

samorządu terytorialnego podejmuje organ stanowiący w drodze uchwały, zgodnie z art. 216 

ust. 2 pkt 5 ustawy o finansach publicznych. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski 

- Artur Borkowski 

- Sławomir Czerwiński 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla 

Gminy Nieporęt w 2023 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 



Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 703/LXVIII/2023 
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2023 -2042. 
 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta  

i Gminy Serock w 2023 roku. 

Projekty uchwał przedstawiła łącznie Pani Skarbnik Monika Ordak. Poinformowała o zmianach 

strony dochodowej oraz strony wydatkowej, przedstawiła także najważniejsze źródła zmian. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Monika Ordak 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

 i Gminy Serock na lata 2023 -2042.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

Uchwała nr 704/LXVIII/2023 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

Uchwała nr 705/LXVIII/2023 
 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bolesławowo. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński zaproponował by projekty uchwał od pkt 14 do  

41 zostały omówione łącznie. Natomiast głosowania będą przeprowadzone oddzielnie  

dla każdego projektu uchwały. Dyskusja jedna nad wskazanymi punktami. 

Projekty uchwał przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Serock Rafał Karpiński. Zgodnie z art. 

35 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2023r., poz. 40 z późn. 

zm.)- dalej u.s.g., organizację i zakres działania jednostki pomocniczej określa rada gminy 

odrębnym statutem, po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami. 

W związku z potrzebą dostosowania istniejących statutów sołectw i osiedla funkcjonujących 

na terenie Gminy Serock do obowiązujących zmian w przepisach prawa, nowych utrwalonych 

wykładni sądowych oraz dostosowania treści statutów do realnych rozwiązań funkcjonujących 

w sołectwach, przedstawiono nowe projekty statutów do konsultacji dla wszystkich sołectw 

 i osiedla z terenu Gminy Serock. 

Konsultacje społeczne przeprowadzono w oparciu o uchwałę Nr 644/LX/2022 Rady Miejskiej 

w Serocku z dnia 30 listopada 2022r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektów statutów sołectw i osiedla z terenu Miasta i Gminy Serock oraz uchwały 

Nr 497/LVIII/06 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 22 września 2006r. w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta i Gminy Serock. 

Szczegółowy zakres konsultacji został określony w Ogłoszeniu Burmistrza Miasta i Gminy 

Serock – Konsultacje społeczne w sprawie projektów statutów sołectw i osiedla z terenu Miasta 

i Gminy Serock. Celem konsultacji było zebranie uwag i opinii mieszkańców Gminy w sprawie 

rozwiązań organizacyjnych i prawnych przyjętych w projektach uchwał dotyczących statutów 

sołectw i osiedla. Konsultacje były przeprowadzone w okresie od 2 stycznia 2023r. do 

 16 stycznia 2023r. Ogłoszenie Burmistrza Miasta i Gminy Serock dotyczące konsultacji 

społecznych w sprawie projektów statutów sołectw i osiedla z terenu Miasta i Gminy Serock 

zostało zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

www.bip.serock.pl, na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy w Serocku www.serock.pl 

oraz przekazane sołtysom z terenu Miasta i Gminy Serock w celu umożliwienia mieszkańcom 

zapoznania się z treścią projektu statutu oraz udostępnienia formularzy zgłaszania opinii  

i wniosków do projektu statutu. 

Konsultacje podzielone były na poszczególne sołectwa i osiedle, dla których został 

przygotowany projekt nowego statutu, a do udziału w konsultacjach uprawnieni byli 

mieszkańcy danego sołectwa i osiedla. Konsultacje przeprowadzone były w formie możliwości 

zgłaszania opinii i wniosków, poprzez wskazanie konkretnych propozycji zmian w treści 



projektów statutów, uzupełnień i doprecyzowania zapisów umieszczonych w udostępnionym 

formularzu. 

Zgłoszono uwagi do statutów następujących jednostek pomocniczych: Dębinki, Stasi Las, 

Jadwisin, Zegrze. Uwagi zostały przedstawione przez sołectwa, jak również indywidualnych 

mieszkańców. 

Zgodnie z art. 35 ust. 3 u.s.g. Statut jednostki pomocniczej określa w szczególności: 

1) nazwę i obszar jednostki pomocniczej; 

2) zasady i tryb wyborów organów jednostki pomocniczej; 

3) organizację i zadania organów jednostki pomocniczej; 

4) zakres zadań przekazywanych jednostce przez gminę oraz sposób ich realizacji; 

5) zakres i formy kontroli oraz nadzoru organów gminy nad działalnością organów jednostki 

pomocniczej. 

Przepis art. 35 ust. 1 u.s.g. zawiera upoważnienie ustawowe dla rady gminy, określając 

jednocześnie materię, jaką pozostawiono szczegółowemu unormowaniu w drodze aktu prawa 

miejscowego. Rada gminy obowiązana jest przestrzegać zakresu upoważnienia ustawowego 

udzielonego jej przez ustawę w zakresie tworzenia aktów prawa miejscowego, a w ramach 

udzielonej jej delegacji w tych działaniach nie może wkraczać w materię uregulowaną ustawą. 

Uchwała rady gminy musi bowiem respektować unormowania zawarte w aktach wyższego 

rzędu, a prawo miejscowe może być stanowione w granicach upoważnień zawartych w ustawie 

(art. 87 ust. 2 i art. 94 Konstytucji). 

Należy również podkreślić, iż przedmiotowa uchwała stanowi akt prawa miejscowego (por. art. 

40 ust. 2 pkt 1 u.s.g.), a organ wykonujący kompetencję prawodawcy zawartą w upoważnieniu 

ustawowym jest obowiązany działać ściśle w granicach tego upoważnienia.  

Z konstytucyjnej zasady praworządności (art. 7 Konstytucji RP) wynika, że zadania 

 i kompetencje, sposób ich wykonania oraz powiązania między podmiotami administracji 

publicznej są uregulowane prawnie. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, 

realizując przysługujące mu kompetencje, powinien ściśle uwzględniać zakres upoważnienia 

kompetencyjnego. Przekroczenie kompetencji lub jej niewypełnienie przez radę przy 

podejmowaniu uchwały powinno być traktowane jako istotne naruszenie prawa, skutkujące 

nieważnością uchwały odpowiednio: w zakresie, w którym przekroczono przyznane 

kompetencje albo w całości. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

wymienione projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski 

- Rafał Karpiński 

- Marek Biliński 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bolesławowo.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 



Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Krzysztof Zakolski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Winnicki 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 706/LXVIII/2023 
 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Borowa Góra. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Borowa Góra.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 707/LXVIII/2023 
 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Cupel. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Cupel..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 708/LXVIII/2023 

 

 

 



17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dębe. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dębe.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 709/LXVIII/2023 
 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dębinki. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dębinki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 710/LXVIII/2023 
 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dosin. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dosin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 



NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 711/LXVIII/2023 
 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Gąsiorowo. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Gąsiorowo. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 712/LXVIII/2023 
 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Guty. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Guty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 713/LXVIII/2023 
 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Izbica. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Izbica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 714/LXVIII/2023 
 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jachranka. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jachranka.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 715/LXVIII/2023 
 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jadwisin. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jadwisin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 716/LXVIII/2023 
 

 



 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Kania Nowa. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Kania Nowa..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 717/LXVIII/2023 

 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Kania 

Polska. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Kania Polska..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 718/LXVIII/2023 
 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Karolino. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Karolino..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 



Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 719/LXVIII/2023 
 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Ludwinowo 

Dębskie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Ludwinowo Dębskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 720/LXVIII/2023 
 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Ludwinowo 

Zegrzyńskie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Ludwinowo 

Zegrzyńskie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr LXVIII/721/2023 
 

 



 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Łacha. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Łacha. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 722/LXVIII/2023 

 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Marynino. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Marynino.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 723/LXVIII/2023 
 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nowa Wieś. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nowa Wieś.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 



Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 724/LXVIII/2023 
 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Skubianka. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Skubianka.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 725/LXVIII/2023 
 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Stanisławowo. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Stanisławowo. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 726/LXVIII/2023 
 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Stasi Las. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Stasi Las.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 727/LXVIII/2023 
 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Święcienica. 
 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Święcienica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 728/LXVIII/2023 
 

37. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wierzbica. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wierzbica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 729/LXVIII/2023 



 

 

38. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wola 

Kiełpińska i Szadki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wola Kiełpińska 

 i Szadki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 730/LXVIII/2023 
 

39. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wola 

Smolana. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wola Smolana.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 731/LXVIII/2023 

 

40. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zabłocie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zabłocie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 732/LXVIII/2023 
 

41. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zalesie 

Borowe. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zalesie Borowe.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 733/LXVIII/2023 

 

42. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

pomocniczej – Osiedla Zegrze oraz jej organizacji i zakresu działania. 

Projekty uchwał przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Serock Rafał Karpiński. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Karpiński 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

pomocniczej – Osiedla Zegrze oraz jej organizacji i zakresu działania.  

 

 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 734/LXVIII/2023 
 

43. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej 

 z kontroli problemowej w zakresie analizy kosztów zużycia energii elektrycznej na 

terenie gminy w 2022r. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

44. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli problemowej w zakresie prowadzenia na terenie gminy Serock numeracji 

porządkowej nieruchomości. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Osiwała, po czym 

odczytał protokół z kontroli, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej w zakresie prowadzenia na terenie gminy Serock numeracji porządkowej 

nieruchomości.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 



Uchwała nr 735/LXVIII/2023 
 

45. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Serock. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof 

Zakolski. Pismem z dnia 14.03.2023r. (data wpływu do Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

21.03.2023r.) Skarżący działający w imieniu własnym jak i osób podpisanych pod skargą, 

złożył skargę na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Serock. Skarżący dołączył pismo 

datowane na dzień 18.03.2023r. (data wpływu do Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

21.03.2023r.) zawierające uzupełnienie skargi. Zarzuty przedstawione w skardze dotyczą 

działania burmistrza, polegające na niewykonaniu uchwały Rady Miejskiej w Serocku 

Nr 330/XXX/2020 z dnia 16.12.2020 r. oraz braku właściwego nadzoru nad działaniami swoich 

pracowników, w szczególności kierownika referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju. Powyższe pisma zostały zakwalifikowane jako skarga na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Serock. 

Zgodnie z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (Dz. U. z 2023r., poz. 775) przy braku przepisów szczególnych Rada 

Miejska jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności 

burmistrza i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, z wyjątkiem spraw 

określonych w art. 229 pkt 2 kpa. 

Zgodnie z art. 18b ust 1, ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023r. 

poz. 40 z późn. zm.) oraz na podstawie § 117 ust. 1 Statutu gminy Miasto i Gmina Serock, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku przekazał skargę Komisji Skarg, Wniosków 

 i Petycji Rady Miejskiej w Serocku celem zbadania sprawy i zajęcia stanowiska. 

W ramach postępowania wyjaśniającego Komisja zwróciła się do Burmistrza Miasta i Gminy 

Serock o złożenie pisemnych wyjaśnień w tej sprawie. 

Na podstawie zgromadzonych w sprawie materiałów, poczyniono następujące ustalenia 

faktyczne: Uchwała nr 330/XXX/2020 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 16.12.2020 r. 

 w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr ew. 298/3 

z obrębu Izbica (ul. Łabędziowa) dotyczyła wyrażenia zgody na dokonanie ww. czynności 

prawnej oraz nie zawierała i nie mogła zawierać zapisów o zobowiązaniu Burmistrza do 

złożenia oświadczenia w imieniu Gminy do skorzystania z prawa pierwokupu nieruchomości. 

Ewentualna uchwała zobowiązująca Burmistrza do wykonania prawa pierwokupu byłaby 

dotknięta nieważnością, gdyż Rada Miejska przekroczyłaby zakres swych kompetencji. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym do 

wyłącznej kompetencji rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących „zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej; 

uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; do czasu określenia zasad wójt może dokonywać tych czynności wyłącznie za 

zgodą rady gminy". Żadna odrębna ustawa nie zawiera szczególnych zapisów, które 

nadawałyby radzie gminy uprawnienia w zakresie zobowiązania organu wykonawczego gminy 

do nabycia nieruchomości. Burmistrz mając zgodę Rady Miejskiej na skorzystanie z prawa 

pierwokupu mógł z tego prawa skorzystać, ale też mógł z niego nie skorzystać. Z okoliczności 

sprawy wynika, że Burmistrz nie skorzystał z prawa pierwokupu, gdyż dokonał oceny, że inne 

rozwiązanie będzie korzystniejsze dla Gminy. 



Wniesiona skarga zawiera także zarzut naruszenia przez Burmistrza art. 23 ustawy z dnia 

 26 czerwca 1963r. o zagospodarowaniu wspólnot gruntowych ze względu na brak nadzoru nad 

wspólnotą gruntową, która dokonywała zbycia gruntu. Zgodnie z dostępnymi komentarzami na 

ten temat wyrażany jest pogląd, że w myśl zasady legalności, organy administracji publicznej 

mogą ingerować władczo w działalność wspólnoty jako spółki tylko i wyłącznie  

w przypadkach, kiedy przepisy ustawy wyraźnie dopuszczają możliwość takiej ingerencji. 

Oznacza to konieczność istnienia normy kompetencyjnej upoważniającej organ administracji 

do stosowania określonego środka nadzoru. W związku z powyższym Burmistrz nie miał prawa 

władczo ingerować w kwestie zbycia gruntów przez wspólnotę gruntową dot. ww. działki. 

Zarzut braku nadzoru Burmistrza nad pracownikami Urzędu, a w szczególności nad 

kierownikiem referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju, został 

postawiony przez Skarżącego w kontekście wykonywanych obowiązków związanych z kwestią 

skorzystania z prawa pierwokupu ww. działki przez Gminę. Mając na uwadze brak zasadności 

skargi ze względu na działanie Burmistrza zgodnie z prawem, to należy wskazać, że również 

pracownicy, którzy wykonywali obowiązki w zakresie swoich zadań dotyczących kwestii 

skorzystania z prawa pierwokupu realizowali je w taki sposób, że podjęcie decyzji  

o nieskorzystaniu z prawa pierwokupu było uzasadnione i nie naruszało obowiązujących 

przepisów. Trudno jest w takiej sytuacji dopatrzeć się słuszności postawionego zarzutu dot. 

braku nadzoru Burmistrza nad pracownikami Urzędu. 

Powyższą skargę Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła na posiedzeniach w dniach: 

3 kwietnia 2023r. oraz 22 maja 2023r. uznając ją za bezzasadną. 

Rada Miejska w Serocku rozważając zasadność skargi na organ wykonawczy gminy 

rozpatrywała ją w kontekście ewentualnego naruszenia przez ten organ przepisów prawa. 

Podtrzymując stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w niniejszej sprawie w świetle 

zarzutów podnoszonych w skardze oraz przedstawionego stanu faktycznego Rada Miejska  

w Serocku, nie dopatruje się naruszenia przepisów prawa, nieprawidłowości czy zaniechania. 

Nie stwierdzono również naruszeń w wykonywaniu obowiązków przez Burmistrza Miasta 

 i Gminy Serock, co powoduje, że należało uznać skargę za bezzasadną. 

Informuje się Skarżącego, że zgodnie z art. 239 Kodeksu postępowania administracyjnego  

w przypadku, gdy skarga w wyniku rozpatrzenia została uznana za bezzasadną i jej 

bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę a skarżący ponowił skargę bez wskazania 

nowych okoliczności- organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje stanowisko 

z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy, bez zawiadamiania skarżącego. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Zakolski 

- Krzysztof Bońkowski 

- Sławomir Osiwała 

- Krzysztof Bońkowski 

- Józef Lutomirski  

- Edwin Zezoń  

- Sławomir Osiwała 

- Krzysztof Bońkowski 

- Gość. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Serock.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 736/LXVIII/2023 
 

46. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski odpowiedział, że jeśli chodzi o zapisy na 

akcję to program tego całego wydarzenia w Internecie będzie też umieszczony na serockiej 

stronie internetowej, natomiast z rozmów które były prowadzone z organizatorem to powinno 

wyglądać w ten sposób, że będzie cała paleta tych usług i że zainteresowani powinni dotrzeć 

do konkretnego stanowiska – wozu, w którym będzie się można zapisać na to konkretne 

badanie, ale oczywiście w kolejności osób które się zgłaszają. Najprawdopodobniej będzie 

możliwość zapisu w sobotę na niedzielę, ponieważ te wozy będą stały przez dwa dni. Jeśli 

chodzi o studium korytarzowe to pod kątem każdej sesji jest weryfikowany stan zaawansowania 

w Generalnej Dyrekcji. Według wiedzy posiadanej na ten moment w stosunku do pewnych 

zapowiedzi to po pierwsze, jest zainteresowanie tym tematem – była zapowiedź, że tym roku 

będzie zlecone projektowanie tego naszego odcinka. Oprócz tej zapowiedzi była też informacja, 

że na moment stycznia nie było środków na ten cel i dzisiaj mamy potwierdzenie, że nadal nie 

ma. Jeżeli chodzi o kolej to posiadają odpowiedź z PLK, że są na takim poziomie 

proceduralnym. Koordynator hulajnóg - Z wiedzy, którą dysponujemy firma dysponuje swoim 

koordynatorem, nadzoruje to, ustawia, wymienia baterie – osoba niezbędna w tym procesie, ale 

jest to po za gminą. Oczywiście jest kontakt do wykonawcy i jeśli budziło by coś daleko idące 

wątpliwości to oczywiście Straż Miejska pozostaje jako adresat ewentualnych skarg. Jeśli 

chodzi o wspomniany program to szkoły już z niego korzystają. Szkoła w Jadwisinie w maju 

była na wycieczce w Toruniu – uzyskano 5 000,00zł. Starają się śledzić te wszystkie programy 

i z nich korzystać i nie tylko z Ministerstwa Edukacji, ale i w każdym obszarze jakaś oferta jest 

i zadaniem kierowników jest by to śledzić.  

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski odpowiedział, że jeśli chodzi o przejazd 

motocyklistów to niestety ludzka pomyłka sprawiła, że gdzieś tam jeden ważny element umknął 

i przeprosił za ten błąd obiecując poprawienie sytuacji na przyszłość. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Marek Biliński 

 



 

47. Sprawy różne. 

W punkcie dotyczących spraw różnych Radni oraz Przewodniczący Organów Wykonawczych 

Jednostek Pomocniczych zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź ze strony 

Burmistrza Miasta i Gminy Serock. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Edwin Zezoń  

- Gość. 

- Edwin Zezoń  

- Sławomir Osiwała 

- Wiesław Winnicki 

- Marek Biliński 

- Mariusz Rosiński 

 

48. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad, 

podziękował wszystkim za udział i zamknął LXVIII sesję Rady Miejskiej w Serocku. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Mariusz Rosiński 

  

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Justyna Kuniewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


